参考译文   最关注的的体育赛事

10 Second Trivia. Who won the most widely watched sporting event in U.S. history? New England Patriots, Philadelphia Phillies, Serena Williams or Richard Petty. Super Bowl 49 or XLIX was when the Patriots defeated the Seahawks in front of more than 114 million Americans. 

10秒快速问答：谁赢得了美国历史上最受关注的体育赛事?新英格兰爱国者队、费城费城人队、塞雷娜•威廉姆斯(Serena Williams)或理查德•佩蒂(Richard Petty)。第49届超级碗爱国者队在超过1.14亿美国人面前击败海鹰队。

In recent years the Super Bowl has regularly been the highest rated event on TV in America. That's why the network that runs it can charge tremendous amount of money for Super Bowl ads. 


近年来，超级碗一直是美国收视率最高的电视节目。这就是为什么运行它的网络可以收取超级碗广告的巨额费用。


This year's record price for a 30-second commercial, $5,600,000. Beside the fact that part of next Sunday's audience will be watching Super Bowl 54 just for the ads, what are companies getting for their money?

今年30秒广告的最高价格为560万美元。下周日的部分观众将观看“超级碗54”橄榄球赛，除了这些广告之外，企业投巨资收获了什么呢？
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